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Toekomstplannen AVV America 
 
Zoals jullie ongetwijfeld weten zijn wij al heel wat jaren bezig een oplossing te vinden voor onze verouderde  
accommodatie. Plannen zoals de“Club van de Toekomst” met verschillende verenigingen op een nieuwe locatie 
of een verbouwing in samenwerking met de korfbal en tennis vereniging werden enthousiast opgepakt. Maar  
uiteindelijk strandde deze plannen door verschillende oorzaken: te ambitieus, ongelukkige timing (fusie korfbal) of 
geen steun van de gemeente. 
 
Toch zijn wij van mening dat er iets MOET gebeuren. Zeker nu de gemeente heeft aangegeven dat zij het aantal sportparken in de 
gemeente drastisch wil terugdringen en er sterk op aandringt op samenwerking tussen de verenigingen. Om te voorkomen dat ons 
straks een oplossing door de gemeente wordt opgedrongen, zijn wij ons verder gaan oriënteren. 
Voorop in onze visi staat dat wij al onze leden nu en in de toekomst met plezier en op ieders niveau willen laten voetballen. Dit heeft 
vorig jaar al geleid tot een samenwerking met RKSV Meterik. Onze jongste jeugd (E en F) voetbaltinmiddels al samen en dit wordt 
komend seizoen uitgebreid met de D. 
 
 
 
Maar met alleen samen voetballen komen we er niet. Wij hebben dan ook met de besturen van AVV America en RKSV Meterik bij 
elkaar gezeten om te kijkenvoor een structurele oplossing. Zij zitten nl. in een vergelijkbaresituatie: sterk verouderde accommodatie en 
een teruglopend ledenaantal doorde huidige vergrijzing. Dit gesprek was dusdanig positief dat beide verenigingen willen kijken of een 
nieuw sportpark ergens halverwege America en Meterik mogelijk is. Het doel is dan om als één voetbalvereniging verder 
te gaan, natuurlijk als de leden hiermee instemmen. 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zover zijn we echter nog niet. Momenteel zijn wij nog druk bezig om te kijken of er meer partners in het plan mee willen. Hoe meer 
diversiteit er op het nieuwe sportpark geboden kan worden, des te sterker wij staan richting de gemeente. Want de gemeente moet 
natuurlijk ook hun goedkeuring en medewerking bieden. 
 
 
 
 
Vooralsnog zijn wij dus nog druk bezig om deze plannen zo concreet mogelijk te maken. Jullie hulp  en steun kunnen wij daar 
uiteraard goed bij gebruiken. 
Heb je nog goede ideeën of suggesties, neem dan contact op met 
het bestuur (bestuur@avvamerica.nl) of de voorzitter: 06-54221034. 
We houden jullie op de hoogte! 

 

 

 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 

 

Mededelingen Jeugdcommissie maart 2015 

De voorjaarscompetitie is voor alle jeugdteams alweer bijna halverwege en daarmee komt het einde van het seizoen alweer in zicht. In 
deze mededelingen richten we ons dan ook voornamelijk op de seizoen afsluiting voor alle teams en kijken we alvast vooruit naar het 
volgend seizoen.  

Met vriendelijke groet, Jeugdcommissie AVV America 

• Coördinator ABCD en voetbaltechnische zaken 
Mark Geuijen (06-44929730, jeugdcoordinator@avvamerica.nl) 

• Coördinator EF & mini-F en organisatorische zaken 
Ellen van Heijster (077 4642660, francoisenellen@gmail.com) 

• Jeugdsecretaris en wedstrijd secretariaat 
Jeroen Geuijen (06-36314072, jeugdsecretaris@avvamerica.nl) 

 

• Standen Voorjaarscompetitie 
Onderstaand de standen uit de voorjaarscompetitie tot en met zaterdag 31 maart: 

 

De meeste van onze teams zijn een degelijke middenmoter in hun poule, trotse uitzondering hierop is onze gezamenlijke F1 welke aan 
kop gaat. Ook onze gezamenlijke E3 speelt mee om de bovenste plaatsen. Jongens zet hem op in jullie kampioensrace! 

Onze twee mini pupillen teams nemen wederom deel aan de competitie georganiseerd door Sparta´28. Bij de toernooitjes werden de 
wedstrijdjes tegen teams uit Hegelsom, Lottum, Sevenum, Melderslo, Grubbenvorst en Meterik met regelmaat winnend afgesloten! 

Ter afsluiting van het seizoen zal ieder team deelnemen aan een toernooi en na een gezamenlijke activiteit kan worden gestart aan de 
zomerstop. 

Jeugdmededelingen: 



 

 
 
 
• Seizoen afsluiting Jeugdkader – A1 
 

 

Ook dit jaar zullen wij het seizoen afsluiten met de wedstrijd van het jeugdkader tegen de A1. Wederom zal deze wedstrijd daags voor 
Hemelvaart plaatsvinden (woensdag 13 mei, aanvang 19:30). Na deze wedstrijd willen wij onder het genot van een hapje en een 
drankje ons jeugdkader bedanken voor de inzet in het afgelopen seizoen en zullen wij de A-spelers uitzwaaien die aankomende zomer 
de overstap maken van de jeugd naar de senioren! Wij hopen eenieder als toeschouwer te mogen begroeten op ons sportpark. 
Samenwerking AVV America & RKSV Meterik seizen 2015 / 2016 

Afgelopen zomer zijn AVV America en RKSV Meterik gestart met samenwerken in de E en F jeugd. Resultaat hiervan is dat 
afgelopen najaar met gecombineerde E en F teams aan de competitie werd deelgenomen. De combinatieteams bestonden uit 
jeugdleden van zowel AVV America als RKSV Meterik en werden allemaal begeleid door samenwerkende trainers/leiders van beide 
verenigingen.  

Vanaf het begin is de samenwerking zeer positief te noemen en met het oog op de toekomst is besloten om aankomend seizoen de 
samenwerking verder uit te breiden. Dit houdt in dat aankomend seizoen (2015-2016) de D-jeugd samengevoegd zal worden. Voor 
spelers die overkomen vanuit de E-jeugd veranderd hiermee hoegenaamd niets. Zij zijn immers gewend om 1x per week in America en 
1x per week in Meterik te trainen en wedstrijden één seizoenshelft in het geel/zwart te spelen en de andere seizoenshelft in het 
groen/wit. Voor onze tweedejaars D-spelers zal deze samenwerking wel een nieuwe belevenis worden waarbij zij volgend seizoen 
nieuwe teamgenoten gaan krijgen. Voor de A, B en C-jeugd veranderd er aankomend seizoen niets, beide verenigingen nemen met 
eigen A, B en C-teams deel aan de competitie. Informatie met betrekking tot teamindelingen, trainingsavonden, trainingstijden etc. 
zullen in april/mei met betreffende spelers gecommuniceerd worden. Mochten er vragen zijn naar aanleiding van dit bericht dan 
kunnen jeugdleden en ouders zich wenden tot de jeugdcommissie. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

• Koningspelen en voetbal vriendjes dag 
Op initiatief van de dorpsraad en basisschool de Wouter worden de Koningsspelen dit jaar (op vrijdag 24 april) mede georganiseerd 
door een zestal verenigingen waaronder AVV America. Tijdens deze dag gaan alle basisschoolkinderen op bezoek bij de deelnemende 
verenigingen waarbij door middel van een sport & spel activiteit kennis gemaakt wordt met betreffende vereniging. Vanwege de 
deelname aan de Koningsspelen is besloten om dit jaar geen voetbal vriendjes dag te organiseren (normaliter vond deze plaats op de 
vrijdag na Hemelvaart). 

 

 
 
• Jeugdvoetbalkamp 
 

Ook dit jaar zal het jeugdvoetbalkamp georganiseerd gaan worden in het weekeinde na de kermis (10-12 juli). De organisatie is op dit 
moment druk bezig met de locatie en het programma. Nieuw dit jaar is dat ook de E en F spelers van RKSV Meterik uitgenodigd 
worden om deel te nemen aan het kamp en dat de mini pupillen later kunnen instromen op het voetbalkamp (één overnachting in plaats 
van twee). Opgaveformulieren zullen in de loop van april rondgestuurd worden. 

 

• Nieuwe leden 
Heb jij vriendjes of vriendinnetjes (in de leeftijd van 5 tot 18 jaar) die mogelijk willen voetballen? Wij bieden deze vriendjes 
graag de mogelijkheid aan om een aantal proeftrainingen te doen zodat ze kennis kunnen maken met de voetbalclub. Deze 
leden kunnen zich melden bij de jeugdcommissie. 



 

 

 

 

 

 

 

• Seizoen 2015/2016 
Voor het nieuwe seizoen is het belangrijk voor ons om te weten of er jeugdleden zijn die voornemens zijn om na dit seizoen te stoppen 
met voetballen. Als dit het geval is geef dit s.v.p. even door bij jouw leiders/trainers of bij de jeugdcommissie. Leden die zich 
daadwerkelijk af willen melden voor volgend seizoen dienen dit te doen, voor 31 mei 2015, bij de ledenadministratie 
(ledenadministratie@avvamerica.nl). 
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Standen: 

 

 

 

 

 

     

Tussenstand Topscorers Team Doelpunten 
Ralf van Herpen Derd 15 
Rob Noordijk Derd 14 
Teun Schurink F1 10 
Peter Bouten Verd 9 
John Minten Veteranen 9 

Bas Janssen Twed 9 
Paul van Lipzig Verd 8 
Peter Cuppen Veteranen 8 
Chris van Rengs F1 7 
Roy Janssen Twed 6 
Sil van den Homberg D1 5 
Bjorn Cuppen B1 2 
Dennis Tielen C1 2 
Jens Kleuskens Ierst 17 
Bas Theeuwen Ierst 10 
Roy Peeters/Sem Kleuskens/Sabah 
Mirza D1 1 
Ted Verbers C1 1 
Voorjaarscompetitie     
      
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

America 1 1e 
America/Meterik F1 1e 
America/Meterik E3 4e 
America 3 4e 
America A1 5e 
America B1 5e 
America/Meterik F2 5e 
America Dames 1 6e 
America D1G 7e 
America C1 7e 
America 2 9e 
America/Meterik E2 9e 
America 4 9e 
America/Meterik E1 10e 
America 5 12e 



 

 
 

 

 

 

Mijn naam is Lars van Heijster. 

 

Ik woon in de Pastoor Jansenstraat nummer 33. 

Samen met mijn broertje Sven, mijn vader en mijn moeder. 

Ik ben 8 jaar en ben op mijn 5de begonnen bij de mini F. 

Ik zit nou in de F2, ik speel meestal rechts half. 

Nou voetbal ik met Meterik samen. 

Mijn favoriete club is Ajax. 

Mijn  hobby’s zijn voetbal, Jong Nederland en buiten spelen met mijn vrienden. 

Ik vind het leuk om speler van de week te zijn omdat mij het leuk lijkt om mee 
bij het eerste elftal van America te trainen. 

 

 

 

Speler van de week: 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

’n Kort bericht, Maar wel goed werk verricht : 
 
 
 
 
 
 
We hebben afgelopen week de groene strook gesnoeid en afgelopen zaterdag versnipperd.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gebouwen & terreinen: 



 
 
 
 
 

 

 

 

Broem Broem 

Twee belgen zijn uit het gesticht ontslagen. Ze leggen hun geld bij elkaar. De één heeft een knaak en de ander een vijfje. “We kopen 
een auto”, beslissen ze. Ze komen bij een autosloop en lopen naar de baas. “We willen een auto kopen”, zeggen ze. “Hoeveel hadden 
jullie gedacht uit te geven?”. “Nou we hebben samen 7 gulden 50� . De baas begint te lachen: “Daarvoor kun je een spatbord en een 
stuur uitzoeken”. Ze kijken elkaar eens aan en sluiten de koop. Terwijl ze “broem broem” roepen gaan ze midden over straat. De een 
met het spatbord stevig onder de arm, de ander met het stuur voor zich uit. Een agent houdt hen tegen, bekijkt ze eens goed en meent: 
“Volgens mij zit er bij jullie duidelijk een schroefje los”. “Zie je nou wel”, moppert één van de twee, “Je hebt zo’n auto nog geen half 
uur en dan beginnen de reparaties al.” 

 

Melk drinken 

Heb je het laatste nieuws al gehoord? 

Er is een Belg gestorven tijdens het drinken van melk. 

De koe ging zitten... 

 

 

 

 

Sanders hoekje: 



 

 

  

 

 

 

Mmmm pinda's 

Een buschauffeur van een touringcar is onderweg met een bus vol oudere dames, als hij na een kwartier op zijn schouder wordt getikt, 
waarna hem door een van de dames een handje pinda's wordt aangeboden. Na een bedankje peuzelt hij deze op.  

Na weer een kwartier staat er een andere dame achter hem met een handje pinda's. Dit gaat door tot hij acht keer een handje pinda's in 
ontvangst heeft genomen, en opgepeuzeld. 

Bij de negende dame vraagt hij: waarom eten jullie de pinda's niet zelf op?" Waarop de dame zegt dat dat niet kan in verband met hun 
tanden. Vraagt de buschauffeur: "waarom kopen jullie ze dan." Waarop de dame antwoordt: "we vinden de chocolade er omheen zo 
lekker." 

 

Is er iemand thuis? 

Een zwerver tikt in de tegen een lantaarnpaal. 

Een politieagent loopt toevallig langs 

en zegt lachend:''er is niemand thuis hoor.'' 

Zegt de zwerver:''jawel hoor, kijk maar er brandt licht!'' 

  



 

 

 

 

Er komt een man bij de dokter. 

Er komt een man bij de dokter en zegt: dokter ik heb het gevoel dat niemand naar mij wil luisteren. 

waarop de dokter antwoordt: volgende! 

 

Bankoverval 

Twee dieven plegen een bankoverval.  

Ze nemen al het geld mee. De ene dief zegt: zullen we nu als ons geld tellen?  

Waarop zijn collega antwoordt: nee we lezen morgen wel in de krant hoeveel het was. 

Motorjacht gestolen in Lenten 

Eergisteren wilde de dokter van het dorpje Lenten met zijn boot een tochtje maken. Hij liep naar de steiger van de jachthaven en wat 
denk je: zijn boot was weg. Hij ging eerst aan de havenmeester vragen of er iets was, maar die had niets gezien. Daarom ging hij naar 
de politie om te zeggen dat zijn boot was gestolen. Een dag later belde de havenmeester op. De boot was weer terug. De dokter was 
natuurlijk blij en ging meteen naar de jachthaven toe. De boot lag keurig aan de steiger. Bij het stuurwiel lag een envelop, met daarin 
een briefje.  

‘Beste eigenaar. Ik wilde gisteren een stukje varen maar kon nergens een boot huren. Daarom heb ik uw boot geleend. Het spijt mij 
heel erg. Om het goed te maken geef ik u twee kaartjes voor een concert komende zondag. Ik hoop dat u van muziek houdt.’ 

Die zondag ging de dokter met zijn vrouw naar het concert. De muziek was prachtig. Maar toen de dokter thuis kwam was zijn huis 
helemaal leeggeroofd. Op de vensterbank lag een briefje. Daarop stond: En? Hoe was het concert? 

 



 

 

 

 

 

 

Matroos op eiland 

Een matroos spoelt aan op een eiland. Het enige wat hij van het schip heeft kunnen redden is een doos papieren zakdoekjes. Verder 
heeft hij niets. De matroos loopt door het bos om te zien of ergens drinkwater is. Hij ziet een kuikentje lopen, dat helemaal onder de 
poep zit. De matroos veegt het schoon met een papieren zakdoekje. En paar meter verder ziet hij weer een kuikentje dat onder de poep 
zit. Hij veegt het weer schoon. En zo gaat het nog tien keer. Als de matroos zijn laatste zakdoekje heeft gebruikt hoort hij een stem uit 
de struiken.  

‘Heb je voor mij ook zo’n doekje?’ 

De matroos antwoordt dat hij net het laatste heeft gebruikt. 

‘O’, zegt de stem. ‘Kan je mij dan een schoon kuikentje aangeven?’ 

 

 

De stofzuiger 

Er komt een vertegenwoordiger in stofzuigers langs bij een boerderij. Hij belt aan, de boerin doet open. De vertegenwoordiger begint 
te praten: 'Dag mevrouw, ik ben vertegenwoordiger van hele goede stofzuigers: die zuigen echt alles, maken alles schoon. En om het te 
bewijzen, maak ik nu uw tapijt even vuil.' En de vertegenwoordiger gooit een hele doos met vuiligheid over de vloerbedekking en 
zegt: 'Met mijn stofzuiger maak ik dat weer helemaal brandschoon. Ik garandeer u: elke korrel die blijft liggen, eet ik persoonlijk van 
de vloer.' Zegt de boerin: 'Nou begin dan maar vast te eten, want we hebben geen elektriciteit.' 



 

 

 

 

 

 

Rechtopstaande oren 

Loopt er een Friese boer in Schotland en ziet daar koeien in de wei lopen met de oren recht overeind. Dus die boer denkt: "die koeien 
moet ik ook hebben." Dus zo gezegd zo gedaan, de boer laat twintig koeien overvliegen naar Friesland. Nou, de boer hartstikke blij, 
maar na een paar weken gaan de oren van een paar koeien hangen, dus die boer haalt er een veerarts erbij. Die veearts kijkt een keer en 
pakt een lange stalen buis, 

stopt die in de kont van de koe blaast er een keer in en de oren gaan recht overeind staan. Dus die boer denkt: "Wat hij kan dat kan ik 
ook." Het gaat een paar weken goed maar na een week of vijf gaan er weer bij een paar koeien de oren hangen, dus de boer pakt een 
stalen buis, stopt die in de kont van de koe en blaast een keer. Er gebeurt niks. Dus de boer blaast nog een keer, weer niks. De boer 
roept zijn knecht erbij en vraagt hem een keer te blazen. Dus de knecht pakt de stalen buis, haalt hem uit de kont van de koe, draait 
hem om en stopt hem er weer in. De boer zegt: "Wat doe jij nou weer?" Waarop de knecht antwoordt: "Je denkt toch niet dat ik aan 
dezelfde kant ga blazen als jij?" 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 
 

 
 
Opknappen kantine. 
 
Eind vorig jaar is de kantine van ons sportpark opgeknapt door enkele vrijwilligers van onze club. 
Op 15 december 2014 werd een begin gemaakt met de ontruiming van onze kantine ( spullen werden terzijde gezet). Hierna konden 
enkele vrijwilligers beginnen met het aanbrengen van een frame (raster) voor een systeemplafond. 
Tussen Kerst en Nieuwjaar hebben we plafondplaten en nieuwe verlichting aangebracht in dit systeemplafond. Ook hebben twee leden 
van onze vereniging een nieuwe kast gemaakt van steigerhout voor de glazen en muziekinstallatie en snoepartikelen die we verkopen. 
Tijdens onze nieuwjaarsreceptie op 4 januari konden de leden en bezoekers van de receptie al een voorproefje zien van de 
vernieuwing. 
Na de nieuwjaarsreceptie zijn door enkele vrijwilligers en vrienden van onze vereniging de muren voorzien van een verflaag. 
We willen deze vrijwilligers dan ook hartelijk bedanken voor hun werkzaamheden om onze kantine mee op te knappen. 
 
Zie bijgevoegde foto's. 
 
Verder is onze terreincommissie samen met Erica Tuinen bezig met het inzaaien van de groenstrook die tussen het hoofdveld en de 
Gerard Smuldersstraat ligt. 
De struiken zijn gerooid en wordt voorzien van een grasstrook. 
Doordat de struiken gerooid zijn wordt het hoofdveld ook beter bereikbaar door de wind en hierdoor wordt de grasmat ook beter. 
Bijkomend voordeel is dat de reclameborden die aan de zijde van de straat bevestigd zijn en waarvan de meeste dubbelzijdig van 
reclame voorzien zijn beter zichtbaar zijn. Ook beter voor onze sponsoren. 
Al met al zijn we hard bezig of bezig geweest om ons sportpark goed te onderhouden. 
 
Nogmaals een geweldig DANK JULLIE WEL voor onze vrijwilligers en personen die onze vereniging een warm hart toe wensen. 
 
Namens de Accommodatie commissie  
 
Johan Ummenthun 
 

Accommodatie commissie: 



 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  
 

 
  
 
 
 
                 
  
 
 

 
                                                                                                                                      
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

Het vrijwilligersbestand zal op het einde van het seizoen op de AVV site komen te staan.     
 
Groetjes Chantal v.d. Homberg  
 
 
                                                                                    
 
 
VERLOPEN SPELERSPASSEN IN JUNI 

 

In juni verlopen een groot aantal spelerspassen van zowel jeugd als senioren. Zodra de nieuwe aanvraagformulieren verlenging 
spelerspas bij de ledenadministratie binnen zijn krijg je een mail dat je moet zorgen voor een recente pasfoto. 

 

In deze mail staat ook wanneer ik in de kantine ben om de recente pasfoto in ontvangst te nemen. Dit zal waarschijnlijk een 
zaterdagmorgen zijn in april of mei. Jullie horen nog van mij. 

 

Groetjes Antoinette Poels, ledenadministratie AVV America 

 

                             

Mededeling: 



 

 
 
 

 

 
 

-‐ Ed vd H gestopt is met voetballen vanweage unne pienlukke rug 
-‐ SS oet dun Heagelsum eind november in Blerick zien kneejschief oet de kom haj; heej doadoor nog steeds boetespel stiet.  
-‐ Peter B zonder blessure regelmatig boetespel stiet.  
-‐ Peter B aaltiet gear ow ziep opraapt  
-‐ Loek zien debuut het gemaakt aas keeper beej de veteranen 
-‐ 3, 4 en 5 momenteel genne vaste keeper hebben.  
-‐ Tim Janssen van de derd sinds kort reserve keeper is van het eerste elftal 
-‐ Hij deze plek met verve opgevuld heeft 
-‐ De leider van de derd op 5 september 60 km gaat fietsen in Zuid-Limburg voor de parkinson stichting 
-‐ Dat donateurs hiervoor van harte welkom zijn bij Bernie 
-‐ Jordo h aka charlie voor de wedstrijd in het kleedlokaal ligt te slapen! 
-‐ Dat er gasten zijn die in de 1e helft al kramp krijgen 
-‐ Maher tegen Venlose Boys alleen zijn kunstgras voetbalschoenen bij had 
-‐ Dat hij geluk had dat we ook echt op kunstgras speelde 
-‐ Er in het weekend van 20 en 21 maart weer NL doet was in Nederland 
-‐ Er bij de voetbalclub ook hard gewerkt is op deze dag 
-‐ De kleedlokalen er nu weer erg fris en fruitig bijliggen 

 

 

 
 
 
 

Wist je dat: 



 
 
 
 

 

Het weekend van 21 maart jl. was het weekend van : NL doet. 

Enkele vrijwilligers van AVV  hebben de handen uit de mouwen gestoken en zijn goed bezig geweest. 

De kleedlokalen zijn grondig aangepakt. 

 

 

 

    
 

 

 

 

 

 
    
  
 
 
http://www.nldoet.nl 

 
 

Nieuws: 

 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 

 

 

 

 

 

Notulen uit de “oude doos: 

Door Mart Peeters 



 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 
 
 
 



 
 
  
 
 
 

 
 
America 1 doet het uitstekend dit seizoen. Tot nu toe zijn de jongens van Erik van Asten nog koploper in de 6e klasse C.  
Er zijn echter nog 6 pittige wedstrijden te gaan, met als toppunt de laatste wedstrijd tegen de huidige nr. 2: Brandevoort. 
Zij kunnen dus iedere steun de komende weken goed gebruiken.  
 
Het programma: 

4 april SVSH 1 - America 1 18.00 
6 april America 1 - Griendtsveen 1 14.30 

12 april Holthees 1 - America 1 
 19 april America 1 - Merselo 1 
 26 april Boerdonk 1 - America 1 
 3 mei America 1 - Brandevoort 1 
 

       
Maar ook onze overige teams kunnen jullie support goed gebruiken in de eindfase van dit seizoen. Het volledige en actuele programma 
is te vinden op: 
www.avvamerica.nl 
 
 
 
Ook de nieuwe trainer van komend seizoen heeft al interesse getoond in het spel van de selectie. De Twed en de Ierst heeft Roel al 
bekeken om zich goed voor te bereiden op zijn aankomende taak als hoofdtrainer. Waarschijnlijk zal hij zich binnenkort nog vaker 
laten zien. Een goede voorbereiding is het halve werk! 
 
 
 
Tim Camps heeft na 4 seizoenen aangegeven aan het einde van dit seizoen te stoppen als trainer van de Twed. Vol passie heeft hij de 
spelers getraind en gecoacht tijdens de wedstrijden. Inmiddels zijn we al druk bezig met een opvolger voor Tim. 
 

Voetbal technische zaken: 

 



 

 

 

 

 

 

Wij als AVV America hebben sinds een jaar een veilig sportklimaat commissie. Vele leden en niet leden hebben zich het laatste jaar 
terecht afgevraagd wat deze commissie eigenlijk doet en waarom deze in het leven is geroepen. Wanneer duidelijk is wat een veilig 
sportklimaat inhoudt dan zal de taak van deze commissie ook duidelijk worden.  

Bij een veilig sportklimaat moet een ieder die lid is van AVV America , maar ook degene die onze vereniging bezoeken zich 
veilig en prettig voelen en zichzelf kunnen zijn.   

De VSK commissie moet er dus voor zorgen dat het bestaande sportklimaat binnen AVV America in stand gehouden wordt en waar 
nodig verbeteringen in aangebracht worden 

Om dit te bereiken kan deze commissie over alle zaken die met een veilig sportklimaat te maken hebben gevraagd en ongevraagd 
advies geven aan het bestuur. De commissie is direct actief onder de voorzitter van het bestuur.  Een van de eerste zaken die 
bewerkstelligt is, is het plaatsen van  identiteit borden in de kantine en bij het betreden van ons sportpark. Zo kan iedereen, die 
betrokken is bij AVV America,  zien wat onze kernwaarden voor  een veilig sportklimaat bij AVV America zijn. Onder iedereen 
worden onze eigen leden maar ook gasten die onze sportpark bezoeken gezien. 

Ook heeft deze commissie meerdere malen en naar een ieders tevredenheid op verzoek van het bestuur advies uitgebracht over een 
aantal randzaken die helaas het veilig sportklimaat ten nadelen beïnvloed hebben.  

Wij als commissie komen zo’n 4x per jaar gepland bij elkaar om het reilen en zeilen binnen onze vereniging te bespreken. In 
incidentele gevallen kan in het belang van een veilig sportklimaat er een extra bijeenkomst plaatsvinden.  Daarom hebben we gepoogd 
om de commissieleden zo te kiezen dat het een goede afspiegeling is van onze vereniging. Dus mocht je een idee hebben waarmee 
VSK bevorderd kan worden of randzaken die aangepakt dienen te worden dan kun je je wenden tot één van onderstaande leden of 
mailen naar: vsk@avvamerica.nl 

VSK commissie: 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
De VSK commissie bestaat op dit moment uit de volgende leden: 
 
Dirk Lemmen 
Rob van Herpen 
Bernie Holtackers 
Mart Peeters 
Jacqueline Coenen 
Yoeri Klerkx 
Daniël Pots 
 

 

 


